
Protokoll fört vid styrelsemöte 2022/23, Nr 2 för Laholms Bridgeklubb den 6 februari 2023 

§1. Ordförande Ola Ström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Närvarande var Ola Ström, Lennart Nordberg, Gunilla Johansson, Thomas Knutsson, Anders 

Hantoft, Rolf Nilsson och Mona Joleby. 

§3. Ordförande valdes att justera protokollet. Samtliga i styrelsen skall få protokollet utskickat på 

mejlen för granskning. 

§4. Dagordningen fastställdes. 

§5. Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§6. Rapport från ansvariga och kommittéer 

Ekonomi 

Klubben har tillgångar på drygt 158.000 kr och då är inte intäkterna från Laholmssilvret, som 

spelades i helgen, inräknade. 

Klubben ser gärna att medlemmarna köper ett större antal spelkuponger när man swishar för att vi 

ska kunna hålla nere kostnaderna för Swish. 

Klubben sponsras av LPM - Potatis, ICA Maxi, Laholms Sparbank, Länsförsäkringar och Wekudata. 

Klubben höjer bilersättningen från 18,50 kr till 25 kr, i enlighet med Skatteverkets regler. 

Vi kommer inte att anordna någon DM HCP 30+ kvaltävling i klubben. 

Tävling 

Schema för vårens tävlingar ligger på nätet. Färjebridgen blir inte förrän till hösten. 

Laholmssilvret 2023 i helgen lockade 36 par. Den 25 mars är det dags för klubben att anordna 

Laholmsguldet 2023. 

Vi kommer att anordna Laholmssilvret och Laholmsguldet även under 2024. Det är lagom för klubben 

att arrangera 1 till 2 stora tävlingar per år. 

Klubben riktar ett stort tack till Sven-Åke Johnson för de roliga tävlingskvällarna som han sponsrade. 

Kerstin Christiansson har meddelat att hon vill sponsra en tävling. 

Utbildning 

Tommy Johansson gör ett fantastiskt arbete med olika kurser. En ny kurs för nybörjar har startats. En 

del av de som gick nybörjarkursen under hösten spelar på onsdagarna och efteråt har Tommy 

genomgång av de spelade givarna. Tommy har även startat pratbridge med ”gamla medlemmar”. 

Lokal/Material 

Genomgång av bord och budlådor pågår. Klubben kommer också göra en inventering av allt material 

som klubben har. Nya kortlekar beställs av Gunilla och 240 kortlekar kostar 5.832 kr. Anders hör med 

kommunen om intresse finns för en del av de gamla kortlekarna. 

Hallands bridgeförbund 



2 april Hallandsträffen möte om kommande guld och silvertävlingar. Klubben lämnar arrangemanget 

av DM mixed till någon annan klubb. 

Svenska Tankesports förbundet är bildat med Bridge och Schack som grundare, mer om detta finns 

att läsa på nätet. 

§7. Laholmssilvret och Laholmsguldet har redan behandlats under §6 Tävling. 

§8. Kurser har redan behandlats under §6 Utbildning. 

§9. Glädjande nog har antalet deltagare ökat den senaste tiden, vi hoppas det håller i sig. 

§10. När det gäller funktionärer är vi i akut behov av fler Ruteroperatörer. Gunilla kommer att 

genomföra en utbildning i Ruter. Anmälan till denna kurs läggs ut på hemsidan. 

§11. Policyn gällande ersättningar gicks igenom och kommer att fastställas på nästa styrelsemöte 

§12. Styrelsen beslutade att det är ordförandes rätt att avtacka och premiera medlemmar. 

§13. Nästa styrelsemöte blir den 15 maj 2023. 

§14. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

Vid protokollet 

 

Mona Joleby    Ola Ström 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

 

 

 

 

 

 


